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Politikerinitiativ Naturstädning 

Många skolklasser och ungdomsföreningar som förut deltagit i Naturstädning har 
denna vår inte fått möjlighet till detta. 

Park- och naturenheten informerade i maj förra året NTN om att skolklasser och 
ungdomsföreningar skulle få färre områden för deltagande i Naturstädning eftersom 
vissa områden var privata och andra områden samtidigt var kontrakterade med 
privata företag. 

Miljöpartiet uttryckte att Naturstädningen borde finnas kvar i samma utsträckning 
som förut. Naturstädningen hade sedan länge varit ett mycket uppskattat pedagogiskt 
verktyg, och hade dessutom gett lite tillskott till klass- och föreningskassorna. 

Det går förhoppningsvis att organisera Naturstädningen så att nuvarande 
bristsituation upphör. 

Kanske en möjlighet skulle kunna vara att ha 2 tvåveckors städperioder på våren och 
2 på hösten i stället för 1 + 1 som nu, och att upphandling av städtjänster från företag 
framöver bara görs för områden som är olämpliga att utföras av skolklasser och 
ungdomsföreningar, t ex i trafikutsatta lägen. 

Vi yrkar att Nacka kommun ser över kommunens naturstädning så att fler barn och 
ungdomar får möjlighet att delta. 
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